



Enköpings Brukshundklubb

Styrelsemöte 220601

Närvarande: Maud Johnson, Inger Karlsson, Svante Friberg, Kith Hillman, Isabelle Bårgård, Ulrica Brindeberg, Helena Lönnholm

§ 1 Mötets öppnande

Svante förklarar mötet öppnat

§ 2 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänd

§ 3 Val av justeringsmän

Maud Johnson och Inger Karlsson utses till justeringsmän

§ 4 Föregående mötesprotokoll

Kodlås till klubbstugan är installerat. Även ett kodlås till skafferiet i köket är monterat.

De träningsgrupper som behöver ett träningsledarbevis under hundförbudstiden kan kontakta Kith, som håller i utlämnandet.

Material för att laga mondioring-hindren är inköpta och fixas inom kort.

Även "lekkasse" för instruktörer som håller i kurser är inköpt.

. § 5 Ordförandens rapport

Inget att rapportera.

§ 6 **Kassörens rapport**

Vi har fortfarande en stabil ekonomi. Vi har fått pengar från SBK för tävlingarna under Kristi himmelfärdshelgen.

§ 7 **Inkommande/Utgående post**

Inget att rapportera.

§ 8 **Rapport från utskotten**

- Tävling: Tävlingarna under Kristi himmelfärdshelgen är genomförda, med nöjda tävlande trots att vädret inte var på topp. Nästa inplanerade tävling är en lydnadstävling 21 augusti, Rottis-SM går i mitten av september och en spårtävling är planerad till i oktober. Förslag att skriva upp tiderna som gäller till tävlingarna i kalendern ifall publik vill komma och titta.
- Utbildning: Det är en del kurser på gång, Det har precis genomförts en kurs i uppletande och sen blir det intensiv lydnad vid 3 olika tillfällen under sommaren. Prova-på patrull kommer att ske till hösten.
- Organisation & PR: Inget att rapportera.
- Köket: Försäljningen under Kristi himmelfärdshelgen gick bra. Förslag att inventera vad som gått åt för att ha som riktmärke till inköpen nästa år.
- Anläggningen: Kranen i vattenutkastet är svår att dra igen och rinner hela tiden. Den behöver bytas ut.
- Skydd: Inget att rapportera
- Agility: Hinderparken är inventerad och det skulle behövas en del nya hinder. Kostnadsförslaget ligger på 7000: -. Styrelsen godkänner.
- Rally: Inget att rapportera
- Samhällsnyttiga hundar: Inget att rapportera

§ 9 **Övrigt:**

- Det behövs kompletteringar till kommunen för investeringsstödet vi sökt. Maud skickar in tidplan och ytterligare information.
- Några medlemmar har börjat träna Hoopers, och önskar en budget på 5000: - för att köpa in material. Hoopers är en icke officiell gren, som är

på frammarsch, och det finns i klubben en instruktör som skulle kunna hålla kurser framöver. Styrelsen godkänner.

- Önskemål om att köpa in ett apportställ för IGP. Det ska inventeras om vi inte redan har ett, annars ska det köpas in.
- Beslut att klubben kommer att sponsra SM-ekipage med boende och milersättning på 18,50 per mil.
- Det är lite olika bud, vad som nu gäller med studieförfrämjandet, om vi får någon ersättning eller inte. Vi ber Linda Lindholm kolla upp.
- Skotträning efterfrågas! Hur ska det organiseras? Förslag att lägga till en grupp på Facebook, och se om det finns några som kan tänka sig att vara ansvariga.
- Anläggningsgruppen är påmind om bytet av toaletterna.
- När vi hyr ut planer/klubbstugan, så behövs det kontrolleras att allt ser bra ut innan dom kommer.

§ 10

Mötet avslutas:

- Nästa styrelsemöte 17 augusti, klockan 18.00 i klubbstugan

Svante Friberg
Ordförande

Helena Lönnholm
Sekreterare

Inger Karlsson
Justerare

Maud Johnson
Justerare